

# Motioner vårmötet 2025

## 1 motioner från linuks

### 1.1 Make Källaren Great Again

- IKEA möbler (hyllor, skrivbord)
- Kaffekokare
- Ny KVM

#### 1.1.1 Styrelsens svar:

Frågan om att köpa in kaffekokare och timer tas upp på mötet för att höra om det efterfrågas av fler medlemmar. linuks gör efterforskningar på KVM-switchar som kan köpas in till vårmötet. linuks undersöker också om det finns alternativ till KVM som passar föreningens behov bättre. linuks ska höra med en kontakt som jobbar på IKEA om de kan sponsra föreningen med möbler.

### 1.2 Flytta medlemsmaskiner till noder

#### 1.2.1 Styrelsens svar:

Styrelsen yrkar på att frågan om att flytta medlemsmaskiner till noder diskuteras vidare på vårmötet. Då kan de medlemmar som har medlemsmaskiner föra fram sin åsikt.

### 1.3 Få igång gamla maskiner

#### 1.3.1 Styrelsens svar:

Retrokommissionen jobbar redan på att få igång äldre maskiner, och gruppen har haft flera träffar senaste veckorna och nästa träff är planerad den 22a april.

### 1.4 Utöka stadgarna med roll för lokalansvarig

#### 1.4.1 Styrelsens svar:

Styrelsen yrkar på att inga förändringar i stadgarna ska göras för att förtydliga vem som är lokalansvarig. Istället föreslås att motionen om att styrelsen väljer att fördela ansvaret så att systemansvarig har det yttersta ansvaret för lokalen.

## **1.5 Kallelser via Kivra istället för brev**

### **1.5.1 Styrelsens svar:**

Styrelsen ska undersöka olika alternativ till att skicka fysiska brev till vårmötet. Medlemmar bör få välja om de ska gå över till att få inbetalningskort och mötesinbjudan digitalt. Förutom Kivra ska E-faktura och autogiro undersökas som alternativ.

## **2 motioner från getz**

### **2.1 Förtydliga retrokommissionens ansvar**

ska vi säga att alla maskiner innan 2000 ingår i dess ansvar eller bara alla på hyllan samt vaxarna osv. Det är ganska tydligt vilka som är retro. Förra mötet var inte tydligt nog med om retrokommissionen är den del av systemgruppen eller en egen entitet, jag förstod det som att det var en undergrupp av systemgruppen, ska vi förtydliga att det är så.

#### **2.1.1 Styrelsens svar:**

Styrelsen yrkar på att motionen godkänns i sin helhet. Det innebär att vi ser retrokommissionens som en undergrupp av systemgruppen och att gruppens syfte är att underhålla maskiner tillverkade innan år 2000.

### **2.2 Tolkning av §39 i stadgarna**

ska även lokalansvar tolkas som det ingår här? Det har varit problem med att någon drar in elskrot i lokalen och lämnar det där. För att ha en trevlig lokal där vi kan vistas i behöver vi någon regel för att hindra detta. Jag är trött på att bära ut saker och ha det indraget om och om igen. När jag kommer till DF vill jag ha det trevligt och leka med datorer inte städa efter någons lootrunda. Eller att man inte kan sitta någonstans eller då någon lämnat tomkartonger och massa skräp i soffan i flera veckor. Ordförande har även tolkat stadgarna som att denne har lokalansvar och kan flytta runt servrar och annat utan diskussion med systemgruppen eller resten styrelsen vilket har varit problematiskt och lett till downtime och skador på maskiner.

Jag föreslår att vi har som regel att om man vill möblera om lokalen eller flytta på rack så kontaktar man systemgruppen först och förklarar sin ide. Samt att vi fixar en till hylla likt den vi har sun maskinerna på där man kan lägga sitt skräp så slipper det vara i hela lokalen och ut i hallen där vi inte har lov att spara skrot. Vill man då ha in mer skräp i lokalen så får man bli av med lite skräp på sin hylla, då har vi också någonstans att lägga undan saker vid slutet av dagen.

### **2.2.1 Styrelsens svar:**

Styrelsen yrkar på att inga förändringar görs i stadgarna. Enligt stadgarna har styrelsen gemensamt det yttersta ansvaret för lokalen, och styrelsen väljer att fördela ansvaret så att systemansvarig har huvudansvar. Större förändringar i lokalen ska godkännas av styrelsen innan de genomförs.

## **2.3 Fixa wiki:n omgående**

Sen elaines uppgradering fick vi en ny wiki men de som klagat på att den var out of date och skulle uppdatera den har inte gjort något åt läget och det börjar bli jobbigt att inte ha en vettig wiki. Kan vi göra ett ryck och hitta en lösning på detta?

### **2.3.1 Styrelsens svar:**

Styrelsen föreslår en aktivitetsskväll med syfte att överföra alla sidor från den gamla wikin till den nya.